

110-1 學期開學後前三週採實體授課申請表

Form for applying in-person class in the first three weeks of 110-1 semester

說明：為因應嚴重特殊傳染性肺炎疫情發展，本校 110-1 學期上課方式，開學後前三週全面採遠距教學，實驗、實作或人數較少的研究所課程若需採實體授課者，除須遵守相關防疫規範，並請填列本申請表經教務處核定。本申請表請於 110 年 9 月 24 日前送教務處課務組彙辦，如有相關問題，請洽曾俊綺股長 (33662388*302)。

Instructions: In response to the COVID-19 pandemic, all courses shall adopt distance learning in the first three weeks since 110-1 semester. If experiments, hands-on courses, graduate courses with fewer people wish to give physical course, please follow the preventive measures and fill out this application. This application form shall be submitted to the Office of Academic Affairs Curriculum Division before September 24th.

Please contact Tseng,Chun-Chi (tel:33662388*302) if you have any related questions.

課程識別碼 Curriculum Identity Number	班次 Class	課程名稱 Course title	授課教師 Teacher	上課時段 Schedule	上課教室 Classroom	教室容量 The upper limit of the number of students in class	修課人數 number of students	授課方式	申請原因 Reasons for Online Courses	備註 Notes
								<input type="checkbox"/> 實驗 Experiment <input type="checkbox"/> 實作 Hands-on course <input type="checkbox"/> 研究所課程 Graduate course	<input type="checkbox"/> 課程性質無法採遠距教學 The property of the course cannot adopt distance learning <input type="checkbox"/> 其他：(請敘明理由) others (please specify)	

承辦人：

單位主管：

教務處課務組：

教務長：